
Skejbyparken  
17.04.2024 

Referat 
Antal personer som deltog: 11 

 

1. Valg af dirigent og referent 

● Freja vælges som diregent 

● Andreas vælges som referent  

 

2. Året der er gået 

● Der gennemgås hurtigt hvad bestyrelsen har fortaget sig gennem årets forløb 

○ Grill 

○ Røgalarmer 

○ Åbnet fælleshuset 

 

3. Godkendelse af budget. Budgettet kan findes på hjemmesiden senest 1 uge 

inden mødet. 

● Huslejestigningen diskuteres  

○ Der gennemgås hvilke udgifter der stiger og lidt om hvorfor 

○ Det er primært ovre i de gamle bygninger at der sker en større 

procentmæssig stigning grundet at man betaler så meget over 

huslejen 

○ Der indformeres om afgift i kontekst om udskiftning af vinduerene 

● Budgetet godkendes enstemligt 

 

4. Nye forslag. 

● Rygningsforbud 

○ Der forklares og snakkes om hvorfor det totale rygningsforbud stilles 

○ Der diskuteres generel håndhævelse af rygning i lejlighederne 

■ Der kan ikke gøres ydeligere end det der allerede gøres  

 

○ Forslaget vedtages med 10 stemmer: Kollegiets husorden §6 stk. 3 

fjernes 

 

● Ikke flere forslag   

 

5. Valg af afdelingsbestyrelse og evt. suppleanter  

● Freja fortæller lidt om bestyrelsens aktiviteter og arrangementer, samt 

konsekvenser hvis der ikke skulle blive valgt en bestyrelse. 

 

● Freja stiller op til formandsposten igen (som den eneste). 

○ Freja er valgt som afdelingsnbestyrelsens forperson for perioden 

2024-2025 
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● De tidligere bestyrelsesmedlemmer forklarer lidt om deres poster og fortæller 

om de vil stille op til bestyrelsen igen. 

 

● Andreas og Jonas stiller op igen. David og Karolina stiller også op 

○ Pernille stiller op som 1. suppleant  

○ Tobias stiller op som suppleant in absentia, valgt som 2. suppeleant 

○ Det hele uden afstemning 

 

6. Evt. 

● Der er blevet infomeret hændelser af at rengøringspersonalet ryger på 

kollegiets matrikel hvor de ikke må 

○ Thorfinn skal informeres om dette 

 

● Der var et forslag omkring af få et klaver til fælleshuset  

○ Det vil bestyrelsen kigge på til deres møder 

 

● Snak om tydeligere opskiltning af adresser ovre i Skejbyparken 21-23, da det 

er rimlig forvirende 

 

● Snak om fællesspisning og andre fællesarrangementer 

○ (“Hej! Kom og tag din aftensmad med”) 

 

● Skilt med wifi-password i fælleshuset 

 

● Beskeder og andet inforamtion, især omkring indflytningen, ønskes beskrevet 

bedre i detaljer entan af Thorfinn eller på kollegiets hjemmeside.  

 


